
PROTOKÓŁ NR XXII/04

XXII sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej  w dniu 30 czerwca 2004 r. w 
Sali Rajców Ratusza – Rynek 41, II p. pod przewodnictwem radnego Jana 
Jasiukiewicza – Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 14.20

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 20 radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
3. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
4. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
5. Przedstawiciele kadry kierowniczej Urzędu Miasta, jednostek 

organizacyjnych gminy miejskiej i goście XXII sesji
6. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu.

 (Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXII sesji. 

Ustalony porządek obrad XXII sesji radni otrzymali w zawiadomieniach, 
w terminie regulaminowym. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła 
porządek obrad XXII sesji w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXII sesji.
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3. Wręczenie nominacji dyrektorskich.
4. Przyjęcie protokołów XX i XXI sesji Rady Miasta. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na XX i XXI sesji 

Rady Miasta odbytej w dniu 26 maja 2004 r. i 9 czerwca 2004 r.
6. Informacje:

6.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

6.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
8. Kultura, sport, oświata.

8.1. Inwestycje i remonty w placówkach kultury i sportu,
8.2. Organizacja nauki sześciolatków. 

9. Projekty uchwał Rady Miasta:
9.1. w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 

Bolesławcu, 
9.2.  w  sprawie  ustalenia  organizacji  oraz  szczegółowych  zasad  ponoszenia 

odpłatności za pobyt w domu Dziennego Pobytu w Bolesławcu,
9.3.  w  sprawie  zasad  udzielania  stypendiów  za  wyniki  w  nauce  i  inne 

osiągnięcia, dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Miejska Bolesławiec,

9.4.  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXXVI/302/01  Rady  Miejskiej  w 
Bolesławcu  z  dnia  27  kwietnia  2001  r.  o  zmianie  uchwały  nr 
XXVII/197/2000 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2000 r. 
w sprawie niektórych zasad wynagradzania pracowników samorządowych 
zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  gminy  miejskiej 
Bolesławiec,

9.5.  w  sprawie  ustalenia  organizacji  oraz  szczegółowych  zasad  ponoszenia 
odpłatności  za  pobyt  w  Środowiskowym  Domu  Samopomocy  w 
Bolesławcu,

9.6.  w  sprawie  określenia  zasad  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi 
opiekuńcze  oraz  szczegółowe  warunki  częściowego  lub  całkowitego 
zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania,

9.7. w sprawie przyznawania i zasad zwrotu zasiłków celowych i okresowych, 
pomocy rzeczowej oraz zasiłków na ekonomiczne usamodzielnienie,

9.8.  w  sprawie  zasad  i  warunków  udzielania  uczniom  pomocy  w  formie 
dożywiania,

9.9.  o  zmianie  uchwały Nr  XVI/163/04 Rady Miasta  Bolesławiec z  dnia  28 
stycznia 2004 r. w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania i 
rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  Obwieszczenie 
Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 16 czerwca 2004 r.),

9.10. o zmianie uchwały Nr XVII/173/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 25 
lutego  2004  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego 
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planu zagospodarowania  przestrzennego terenu położonego w kwartale 
ulic: Zgorzelecka – Łokietka – Mazowiecka – Orla – Pl. Piastowski w 
Bolesławcu,

9.11.  w  sprawie  odstąpienia  od  obowiązku  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenów  górniczych  „Bolesławice  – 
Pole I” i „Bolesławice – Pole III” w Bolesławcu,

9.12. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,
9.13.  w  sprawie  przyznania  dodatku  specjalnego  Prezydentowi  Miasta 

Bolesławiec. 
10. Sprawy organizacyjne:
10.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 Ad 3. Wręczenie nominacji dyrektorskich.

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  wręczył  nominacje  na  dyrektorów 
Miejskich Przedszkoli nr 1 i nr 4 oraz Szkół Podstawowych nr 2 i 4. Nominacje 
dyrektorskie odebrali:
- p. Mariola Bakalarz – MPP nr 1,
- p. Barbara Kuciel – MPP nr 4,
- p. Lesław Kasprzycki – SP nr 2,
- p. Jerzy Zarzycki – SP nr 4.

Prezydent  Miasta  oraz  wszyscy  zgromadzeni  złożyli  podziękowania 
dotychczasowej dyrektorce SP nr 4 Pani Annie Hil.

Następnie  złożono gratulacje  dla  laureatów VIII  edycji  Dolnośląskiego 
Klucza  Sukcesu  –  p.  Krystynie  Gay-  Kutschenreiter  -  komisarzowi 
artystycznemu Międzynarodowego Pleneru Ceramiczno – Rzeźbiarskiego oraz 
p. Andrzejowi Udzielakowi- przedsiębiorstwo „Amma”. 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 4. Przyjęcie protokołów XX i XXI sesji Rady Miasta.

Zgodnie ze Statutem Miasta Bolesławiec protokoły XX sesji Rady Miasta, 
odbytej w dniu 26 maja 2004 r.  i  XXI sesji  Rady Miasta, odbytej  w dniu 9 
czerwca  2004  r.,  były  wyłożone  do  wglądu  w  Referacie  Organów  Gminy 
Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji. 
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Protokół XX sesji Rady Miasta, odbytej w dniu 26 maja 2004 r. został 
przyjęty bez zmian i poprawek.

Protokół XXI sesji Rady Miasta, odbytej w dniu 9 czerwca 2004 r. został 
przyjęty bez zmian i poprawek. 

Ad 5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na XX i 
XXI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 26 maja 2004 r. i 9 czerwca 
2004 r.

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją,  w 
terminie regulaminowym. 

W/w  sprawozdanie  Rada  Miasta  przyjęła  jednogłośnie,  tj.  20  głosami 
„za”, do akceptującej wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 6. Informacje:

6.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym. 

Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

 
INFORMACJA – zał. nr 4

W dyskusji udział wzięli:

radny Józef Burniak -   czy przez informację, że przetarg na budowę łącznika 
pomiędzy  ul.  Kościuszki  a  ul.  Modłową wygrała  firma  „SAN-BUD” należy 
rozumieć, że ta droga będzie wykonana z kostki? Pan Prezydent poinformował 
także  o  złożeniu  wniosków  o  dotacje  z  Funduszu  Poręczeń  Kredytowych. 
Chciałbym  wiedzieć,  czy  jest  to  wniosek  w  trybie  działania  1.2.  poprawa 
dostępności  do  zewnętrznego  finansowania  inwestycji  przedsiębiorstw  do 
Państwowej  Agencji  Rozwoju  Przedsiębiorczości?  W  informacji  Pana 
Prezydenta  zostały  podane  kwoty  odpraw  emerytalnych  wypłaconych 
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nauczycielom  w  poszczególnych  szkołach.  Ilu  nauczycieli  odeszło  na 
emeryturę?

Naczelnik Wydz. ZI Kazimiera Popławska – jeśli chodzi o łącznik pomiędzy ul. 
Modłową a Kościuszki, to będzie to droga z asfaltu o wzmocnionej konstrukcji.

Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska – w szkołach na emeryturę przeszło 8 
osób, a w przedszkolach 3 osoby.

Sekretarz  Miasta  Jerzy  Zieliński –  wniosek  został  złożony  do  kontraktu 
wojewódzkiego. Kontrakt wojewódzki województwa dolnośląskiego z rządem 
RP  podpisany  został  29  kwietnia  br.,  a  opublikowany  pod  koniec  maja. 
Zaproszenie  do  składania  wniosku  na  2004  r.  otrzymaliśmy  27  czerwca  br. 
Termin  na  sporządzenie  wniosków  był  krótki.  UM  Bolesławiec  złożył  dwa 
wnioski.  Jeden  o  dofinansowanie  remontu  SP nr  1,  drugi  o  dofinansowanie 
Bolesławieckiego Funduszu Poręczeń Kredytowych. Rada Miasta przeznaczyła 
na ten cel 500 tys. zł. My zwróciliśmy się o dokapitalizowanie tego funduszu w 
kwocie  750  tys.  zł.  W  tej  chwili  wnioski  są  rozpatrywane.  W  kontrakcie 
wojewódzkim na wspieranie rozwoju przedsiębiorczości na ten rok jest 2.900 
tys. zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  Rada  w/w  informację 
przyjęła do akceptującej wiadomości. 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

6.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

Powyższą informację przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miasta, który: 
- przypomniał, że komisje odbyły swoje posiedzenia 23, 24 i 29 czerwca br.,
- poinformował,  że  27  czerwca  br.  odbyło  się  pożegnanie  Ks.  Prałata 

Władysława  Rączki.  W  tym  samym  dniu  kościół  pw.  WNMP  został 
podniesiony do rangi Sanktuarium Maryjnego. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  Rada  Miasta  w/w 
informację przyjęła do akceptującej wiadomości. 

Ad 7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40  Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej. 

Następnie głos zabrali:

7.1. radny Leszek Chudzik
7.1.1. na drodze krajowej, ul. II Armii Krajowej Wojska Polskiego, 150-200 m 
od mostu na rzece Bóbr znajduje się przejście dla pieszych. W okresie zajęć 
szkolnych  z  tego  przejścia  korzystają  dzieci  mieszkające  na  ul.  Zabobrze  i 
innych. Nasilający się ruch samochodów stwarza bardzo duże zagrożenie dla 
dzieci uczęszczających do szkoły. Wnioskuję, aby wydzielić wyżej wymieniony 
pas jezdni, w którym usytuowane jest przejście dla pieszych, wykonać w nim 
niezbędną sygnalizację świetlną. 

7.1.2. na ul. Ceramicznej Telekomunikacja Polska przeniosła linię napowietrzną 
pod  ziemię,  pozostawiając  fundamenty  w  jezdni,  które  zagrażają 
bezpieczeństwu  użytkowników  tej  drogi.  Wnioskuję  o  zwrócenie  się  do 
Telekomunikacji Polskiej z prośbą o usunięcie przeszkód. 

ZAŁĄCZNIK NR 5

7.2. radny Eugeniusz Kowalski
7.2.1.  kiedy  zostanie  załatwiona  sprawa  chodników  przy  ul.  Ceramicznej? 
(chodzi o kierunek na Bolesławice). Pytanie to składam w imieniu mieszkańców 
ul. Ceramicznej. 

7.2.2. jak wygląda sprawa komunalizacji PWiK?

ZAŁĄCZNIK NR 6

7.3. radna Grażyna Zbieg
7.3.1.  wnioskuję  o  ustawienie  pojemników  do  segregacji  śmieci  przy  ul. 
Niepodległości. 

7.3.2. sprawa oświetlenia przy ul. Rzemieślniczej – wnioskuję o zamontowanie 
1 lampy.
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7.3.3.  w  dalszym  ciągu  ze  studzienek  kanalizacyjnych  przy  ul.  Bema  i  K. 
Wielkiego wydobywa się nieprzyjemny zapach. Mieszkańcy tych ulic proszą o 
kontrolę podłączeń do kanalizacji. 

ZAŁĄCZNIK NR 7 

7.4. radny Alojzy Skóra
7.4.1. użytkownicy i właściciele garaży przy ul. Górników zapytują, czy w tym 
roku będzie zmodernizowany wjazd do ich garaży? 

ZAŁĄCZNIK NR 8

7.5. radny Bolesław Nowak
7.5.1.  w  imieniu  mieszkańców  dzielnicy  Staszica  zwracam  się  do  Pana 
Prezydenta  z  wnioskiem  o  zainstalowanie  na  przejściach  pomiędzy  ulicami 
Staszica i Lipową oraz Kraszewskiego i Traugutta odzyskanych po remontach 
na terenie miasta płytek chodnikowych. Z przejść tych korzystają mieszkańcy 
okolicznych domostw, którzy uskarżają się na ich bardzo zły stan, zwłaszcza po 
opadach deszczu (stojąca woda oraz błoto). Z uwagi na powyższe, proszę Pana 
Prezydenta o uwzględnienie mojego wniosku. 

7.5.2. w ostatnim czasie otrzymałem odpis pisma Telekomunikacji Polskiej S.A. 
we Wrocławiu, skierowanego do Pana Leszka Burchardta, właściciela „Azart-
Sat”,  dot.  możliwości  technicznych  ewentualnej  dzierżawy  kanalizacji 
teletechnicznej  na  terenie  Bolesławca  z  wykorzystaniem  jej  dla  potrzeb 
instalacyjnych telewizji kablowej. Pismo to opatrzone jest datą 19 kwietnia 2004 
r.  Od tego czasu upłynęło już dwa i  pół miesiąca. W związku z powyższym 
zwracam  się  do  Pana  Prezydenta  z  zapytaniem,  jakie  w  tym  okresie 
przedsięwzięto  kroki,  aby  umożliwić  mieszkańcom dzielnicy  Staszica  odbiór 
telewizji kablowej?

ZAŁĄCZNIK NR 9

7.6. radny Zdzisław Abramowicz  
7.6.1.  sprawa  naprawy  chodnika  przy  ul.  Willowej  –  w  załączeniu  pismo 
mieszkańców. 

7.6.2. sprawa wniosku Pani Janiny Mazurek.
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7.6.3. sprawa wykradania przedmiotów o charakterze zabytkowym – elementów 
ogrodzeń,  słupów  granicznych,  tablic  pamiątkowych,  itp.  –  konieczność  ich 
inwentaryzacji  społecznej,  informacji  o  stratach  w  kategorii  dóbr  kultury, 
zwrócenie  się  o  pomoc,  w  choćby  sporadycznym  kontrolowaniu  miejsc  ich 
ustawienia przez policję, przedstawicieli władz miasta, muzeum. 

ZAŁĄCZNIK NR 10

7.7. radny Krzysztof Pieszko 
7.7.1.  uprzejmie  proszę  o  interwencję  Pana  Prezydenta  w  sprawie  obsługi 
klientów  w  budynku  Poczty  Polskiej  przy  ul.  Kaszubskiej.  Pomimo  starań 
personelu, z uwagi na zbyt małą liczbę okienek przy rosnącej ofercie skierowań 
do korzystających z usług Poczty Polskiej – mieszkańcy Bolesławca spotykają 
się z długimi kolejkami o każdej porze przyjmowania interesantów. Proszę o 
zwrócenie uwagi na ten problem, aby podjęto działania usprawniające obsługę 
klientów Poczty w budynku przy ul. Kaszubskiej. 
7.7.2. uprzejmie proszę o zwrócenie uwagi właściwym organom zarządzającym 
drogami  -  ul. Wróblewskiego i ul. Dolne Młyny. Na skrzyżowaniu tych ulic 
dochodzi  do  licznych  wypadków  drogowych.  Jedną  z  przyczyn  jest 
zamontowanie nieprzeźroczystej osłony dźwiękowej od strony ul. Dolne Młyny. 
Wyjeżdżający od strony II LO dopiero w ostatniej chwili mogą ocenić stopień 
bezpieczeństwa  korzystania  z  obwodnicy  i  przejazdu  w  kierunku  Straży 
Pożarnej.  Proszę  o  podjęcie  działań  podnoszących  bezpieczeństwo  na 
skrzyżowaniu w/w ulic. 

ZAŁĄCZNIK NR 11

7.8. radny Janusz Kozioł  
7.8.1.  w  związku  z  planowanym  zagospodarowaniem  terenu  pomiędzy  ul. 
Lubańską a ul. Leśną (planowana jest tam sprzedaż działek pod budownictwo 
mieszkaniowe) w imieniu mieszkańców ul. Lubańskiej proszę o uwzględnienie 
ich prośby, tj. wyznaczenia gruntów z przeznaczeniem pod zabudowę garażami 
na terenie obecnych ogródków przydomowych. W załączeniu przekazuję pismo 
mieszkańców do Prezydenta Miasta Bolesławiec. 

7.8.2.  mieszkańcy  w/w  ulicy  proszą  także  o  wykonanie  remontu  chodnika 
wzdłuż ulicy dojazdowej pomiędzy budynkami nr 47 i 69 od przystanku MZK. 
Stan techniczny chodnika jest zły, w wielu miejscach pozapadany. 

ZAŁĄCZNIK NR 12
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7.9. radny Józef Burniak 
7.9.1. wnoszę o wyasygnowanie z budżetu dodatkowych środków na dokonanie 
zmian w planie zagospodarowania przestrzennego miasta. Na rozpatrzenie czeka 
prawie 60 wniosków złożonych przez mieszkańców Bolesławca. 

7.9.2.  Miasto  jest  mocno  zarośnięte  „zielskiem”  i  trawami.  Wnoszę  o 
zintensyfikowanie koszenia. 

ZAŁĄCZNIK NR 13

7.10. radny Józef Pokładek
7.10.1.  po  raz  trzeci,  myślę,  że  ostatni,  występuję  w  sprawie  uwłaszczenia 
Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Bolesławianka”.  W  załączeniu  uchwała  Rady 
Miasta Jelenia Góra – bonifikata 98%. 

7.10.2.  likwidacja  drogi  nr  314  w  obrębie  II  miasta  Bolesławiec  (załącznik 
graficzny). 

7.10.3.  korzystając z  okazji  chciałbym podziękować pracownikom MOPS za 
sprawne  dokonanie  wypłat  na  rzecz  osób  korzystających  ze  świadczeń 
rodzinnych. Jest to zadanie rządowe, które zostało nałożone na samorządy. W 
ciągu  miesiąca  bez  większych  problemów  wypłacono  i  zrealizowano  1600 
wniosków.

ZAŁĄCZNIK NR 14

7.11. radna Irena Dul
7.11.1. właściciele i użytkownicy garaży przy ul. Obrońców Helu (usytuowane 
równolegle do budynku Powiatowego Urzędu Pracy) proszą o swobodny dostęp 
do swoich garaży, ponieważ wjazd do nich jest notorycznie zastawiany innymi 
pojazdami  (nawet  ciężarowymi).  Użytkownicy  garaży  proszą  o  postawienie 
znaku  zakazu  parkowania  lub  rozwiązania  tego  problemu w inny  skuteczny 
sposób, gdyż jest to dla nich uciążliwe. 

ZAŁĄCZNIK NR 15

Radny  Hubert  Prabucki  złożył  podziękowania  dla  Prezesa  Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Bolesławianka” Piotra Hetela oraz Prezesa MZK Kazimierza 
Niebieszczańskiego za remont śmietników przy ul. Kosiby.
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Ad 8. Kultura, sport, oświata.

8.1. Inwestycje i remonty w placówkach kultury i sportu,

Informację na powyższy temat radni  otrzymali  przed sesją,  w terminie 
regulaminowym (zał. nr 16).

Rada  Miasta,  na  wniosek radnego Stanisława  Andrusieczko postanowiła 
odstąpić od referowania w/w informacji.

W dyskusji udział wzięli:
1) radny Stanisław Szypulski,
2) radny Bolesław Nowak,
3) radna Grażyna Zbieg.

Odpowiedzi udzielili:

1) Prezydent Miasta Piotr Roman,
2) Dyrektor MOSiR Dariusz Jośko.

Rada Miasta przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości.

8.2.  Organizacja nauki sześciolatków.

Informację na powyższy temat radni  otrzymali  przed sesją,  w terminie 
regulaminowym (zał. nr 17).

W/w informację zreferowała Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska. 

W dyskusji udział wzięli:
4) radny Stanisław Szypulski,
5) radny Zdzisław Abramowicz,
6) radna Grażyna Zbieg,
7) radny Eugeniusz Kowalski.

Odpowiedzi udzielili:

3) Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska,
4) Dyrektor Miejskiego Przedszkola Publicznego Barbara Kuciel.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta,  na  wniosek  Huberta  Prabuckiego, 
zamknął dyskusję na powyższy temat. 

Rada Miasta przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości.

Ad 9. Projekty uchwał.

9.1. w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 
w Bolesławcu, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Naczelnik  Wydz.  SP  Krystyna  Boratyńska  wniosła  autopoprawkę 
Prezydenta Miasta do powyższego projektu uchwały. 

Naczelnik  Wydz.  SP Krystyna  Boratyńska –  §  3  pkt  3  statutu  Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej  w Bolesławcu otrzymuje brzmienie:  „udzielanie 
schronienia,  zapewnienie  posiłku  oraz  niezbędnego  ubrania  osobom  tego 
pozbawionym”.

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Bolesławcu.

UCHWAŁA NR XXII/212/04 – zał. nr 18

9.2. w sprawie ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu w Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Józef Burniak,
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2) radny Jarosław Kowalski,
3) radny Hubert Prabucki,
4) radna Grażyna Zbieg,
5) radny Zdzisław Abramowicz.

Odpowiedzi udzielili:

1) Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska,
2) Prezydent Miasta Piotr Roman. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  17  głosami  „za”,  przy  2  głosach 
„wstrzymujących się”  (1  radny nie  brał  udziału  w głosowaniu),  postanowiła 
przenieść powyższy projekt uchwały na następną sesję Rady Miasta.

9.3.  w  sprawie  zasad  udzielania  stypendiów  za  wyniki  w  nauce  i  inne 
osiągnięcia,  dla  uczniów  szkół  podstawowych  i  gimnazjalnych,  dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

W dyskusji udział wziął radny Stanisław Andrusieczko.
Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydz. SP Krystyna Boratyńska. . 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów 
za  wyniki  w  nauce  i  inne  osiągnięcia,  dla  uczniów  szkół  podstawowych  i 
gimnazjalnych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina  Miejska 
Bolesławiec.

UCHWAŁA NR XXII/213/04 – zał. nr 19

9.4.  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXXVI/302/01  Rady  Miejskiej  w 
Bolesławcu  z  dnia  27  kwietnia  2001  r.  o  zmianie  uchwały  nr 
XXVII/197/2000 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2000 

12



r.  w  sprawie  niektórych  zasad  wynagradzania  pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy 
miejskiej Bolesławiec, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XXXVI/302/01 Rady  Miejskiej  w Bolesławcu z  dnia  27  kwietnia  2001 r.  o 
zmianie uchwały nr XXVII/197/2000 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 
września  2000  r.  w  sprawie  niektórych  zasad  wynagradzania  pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy miejskiej 
Bolesławiec.

UCHWAŁA NR XXII/214/04 – zał. nr 20

9.5. w sprawie ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności  za  pobyt  w  Środowiskowym  Domu  Samopomocy  w 
Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  17  głosami  „za”,  przy  2  głosach 
„wstrzymujących się”  (1  radny nie  brał  udziału  w głosowaniu),  postanowiła 
przenieść powyższy projekt uchwały na następną sesję Rady Miasta.

9.6.  w  sprawie  określenia  zasad  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi 
opiekuńcze  oraz  szczegółowe  warunki  częściowego  lub  całkowitego 
zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  
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Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Krzysztofa  Pieszko  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad 
przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  oraz  szczegółowe  warunki 
częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  od  opłat  jak  również  tryb  ich 
pobierania.

UCHWAŁA NR XXII/215/04 – zał. nr 21

9.7.  w  sprawie  przyznawania  i  zasad  zwrotu  zasiłków  celowych  i 
okresowych,  pomocy  rzeczowej  oraz  zasiłków  na  ekonomiczne 
usamodzielnienie, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Krzysztofa  Pieszko  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  17  głosami  „za”  (3  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 17 głosami „za” (3 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie przyznawania i zasad zwrotu 
zasiłków  celowych  i  okresowych,  pomocy  rzeczowej  oraz  zasiłków  na 
ekonomiczne usamodzielnienie.

UCHWAŁA NR XXII/216/04 – zał. nr 22

9.8.  w sprawie  zasad i  warunków udzielania  uczniom pomocy  w formie 
dożywiania,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

 
Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Andrzeja  Czeczutki  postanowiła 

większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 
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Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zasad i warunków udzielania 
uczniom pomocy w formie dożywiania.

UCHWAŁA NR XXII/217/04 – zał. nr 23

9.9. o zmianie uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 
stycznia 2004 r. w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania i 
rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  –  Obwieszczenie 
Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 16 czerwca 2004 r.), 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Huberta  Prabuckiego  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału  w głosowaniu),  podjęła  uchwałę  o  zmianie  uchwały  Nr  XVI/163/04 
Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 stycznia 2004 r. w sprawie szczegółowych 
zasad  oraz  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  – 
Obwieszczenie Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 16 czerwca 2004 r.).

UCHWAŁA NR XXII/218/04 – zał. nr 24

9.10. o zmianie uchwały Nr XVII/173/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 25 
lutego 2004 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  w 
kwartale  ulic:  Zgorzelecka –  Łokietka –  Mazowiecka – Orla  – Pl. 
Piastowski w Bolesławcu, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 
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W dyskusji udział wziął radny Alojzy Skóra.
Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydz. MiG Piotr Żak. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało 
udziału w głosowaniu),  podjęła  uchwałę o zmianie  uchwały Nr XVII/173/04 
Rady Miasta Bolesławiec z dnia 25 lutego 2004 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu 
położonego w kwartale ulic: Zgorzelecka – Łokietka – Mazowiecka – Orla – Pl. 
Piastowski w Bolesławcu, 

UCHWAŁA NR XXII/219/04 – zał. nr 25

9.11. w sprawie odstąpienia od obowiązku sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów górniczych „Bolesławice – 
Pole I” i „Bolesławice – Pole III” w Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie odstąpienia od obowiązku 
sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów 
górniczych „Bolesławice – Pole I” i „Bolesławice – Pole III” w Bolesławcu,

UCHWAŁA NR XXII/220/04 – zał. nr 26

9.12. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Do powyższego projektu uchwały Prezydent Miasta wniósł autopoprawkę, 
którą radni otrzymali przed sesją.

Radny Hubert Prabucki – w dniu wczorajszym odbyły się posiedzenia Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki 
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Przestrzennej  i  Budownictwa, na których członkowie komisji  zapoznali  się z 
pismem od Dyrektora MZGM Leszka Kutryby –  zał. nr 27. Po dyskusji obie 
komisje postanowiły wystąpić z wnioskiem do Prezydenta Miasta o dokonanie 
autopoprawki  uwzględniającej  te  zadania  inwestycyjne  i  włączenie  jej  do 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.  

Powyższy  projekt  uchwały  zreferowała  Skarbnik  Miasta  Bożena 
Szymczak. 

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Hubert Prabucki,
2) radny Lesław Śliwko.

   
Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 

udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2004 r. wraz z wniesioną autopoprawką Prezydenta Miasta. 

      
 UCHWAŁA NR XXII/221/04 – zał. nr 28

9.13. w sprawie przyznania dodatku specjalnego Prezydentowi Miasta 
Bolesławiec.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.   

Rada Miasta, na wniosek radnego Józefa Burniaka postanowiła większością 
głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało udziału w głosowaniu), odstąpić 
od referowania projektu uchwały. 

W dyskusji udział wziął radny Jarosław Kowalski.
Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  5  głosach 
„wstrzymujących  się”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  podjęła 
uchwałę  w  sprawie  przyznania  dodatku  specjalnego  Prezydentowi  Miasta 
Bolesławiec. 

UCHWAŁA NR XXII/222/04 – zał. nr 29
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Ad 10. Sprawy organizacyjne. 

10.1. informacje bieżące dla Rady Miasta.

- radny Józef Pokładek zwrócił się do Rady Miasta o pomoc rodzinom z ul. II 
Armii Wojska Polskiego, których dom uległ spaleniu,

- Prezydent Miasta Piotr Roman zapoznał Radę Miasta z pismem od Pani Ireny 
Pawłowej z Uzbekistanu w sprawie udzielenia pomocy w powrocie do Polski,

-  radny  Stanisław  Szypulski  poruszył  sprawę  powołania  drugiego 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta,

- radny Józef Burniak odniósł się do sprawy dostarczania radnym materiałów na 
komisje i sesje.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

Prezydent Miasta Piotr Roman

7.5.2. dot. telewizji kablowej – w ubiegłym tygodniu odbyło się Zgromadzenie 
Wspólników, na którym spotkałem się z Panem Burchardtem. Pierwszy raz od 
kilku lat telewizja osiągnęła wynik dodatni, ok. 40 tys. zł. Strata, która narosła w 
poprzednich latach wynosi ok. 70 tys. zł. Problem, który pojawia się prawie na 
każdej  sesji,  wymaga  rozwiązań  ustawowych  i  działania  Urzędu  Ochrony 
Konkurencji.  Chodzi  o  to,  że  TP,  jako  swoisty  monopolista,  obawiając  się 
wprowadzenia do swoich kanałów prywatnych sieci kablowych, ustaliła stawki 
za  wykorzystanie  tych  kanałów na  wysokim poziomie.  Jeżeli  Pan Burchardt 
miałby z przeciętnego biznes - planu uiszczać takie opłaty, to cała inwestycja 
byłaby nierentowna. Jest tam kilkaset zł za wykorzystanie 100 m tego kanału. W 
tej chwili trwa walka wszystkich właścicieli sieci kablowych w Polsce. Jedna z 
telewizji kablowych wygrała z TP o obniżenie stawek. Jeden z takich procesów 
doprowadził  do  tego,  że  Telekomunikacja  będzie  musiała  zapłacić  „grube” 
miliony zł za stosowanie praktyk monopolistycznych. Rozważaliśmy też inne 
warianty, m.in. budowę sieci napowietrznej, ale wyglądałoby to nieestetycznie i 
byłoby  to  rozwiązanie,  którego  nie  zaakceptowaliby  mieszkańcy.  Budowa 
własnych kanałów byłaby  możliwa tylko  w tych  miejscach,  gdzie,  np.  będą 
robione wykopy, ale to też nie załatwi sprawy tych osiedli, które już od wielu lat 
domagają się dostępu do telewizji kablowej (os. Staszica, tzw. „Kozia Górka” 
oraz Zabobrze). Podobnie jest także z fragmentem pomiędzy ul. Willową a ul. 
Lubańską. Ten problem istnieje, ponieważ telewizja kablowa wprowadza w tej 
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chwili  internet.  Oprócz  tego,  że  odbieranych  jest  kilkadziesiąt  programów 
telewizyjnych,  w  tym  program  lokalny,  można  również  odbierać  internet. 
Chodzi o wprowadzanie nowych usług i TP odbiera to jako duże zagrożenie. 
Pan  Burchardt  obiecał,  że  będzie  nas  na  bieżąco  informował.  Jeśli  Państwo 
sobie  życzycie,  to  Rada  Miasta  może  zaprosić  Pana  Burchardta  na  sesję  i 
wówczas on sam się ustosunkuje do tego problemu. 

7.6.2. dot. wniosku p. J. Mazurek –  pismo to wpłynęło dzisiaj. Osobom na tej 
sali, zwłaszcza tym, którzy mają większy staż w samorządzie, osoba tej Pani jest 
bardzo dobrze znana. Postaramy się potraktować Panią Mazurek tak samo, jak 
wszystkich pozostałych obywateli naszego miasta. 

7.6.3. dot. wykradania przedmiotów o charakterze zabytkowym – rzeczywiście 
rzeczy  zabytkowych  jest  coraz  mniej.  Mamy  do  czynienia  z  potężną  falą 
wandalizmu. Najczęściej jest tak, że skradziona np. poręcz znajdzie się w skupie 
złomu.  Fala  wandalizmu  jest  tematem,  którym  należałoby  się  bardziej 
zainteresować.  Zastanawiamy  się  nad  kupnem  przystanków  autobusowych. 
Proszę  pojechać  do  Wrocławia,  gdzie  przystanki  są  oszklone,  w  szkłach  są 
reklamy. Jest to estetyczne. Proszę popatrzeć na nasze przystanki, kupione kilka, 
kilkanaście miesięcy temu, gdzie już nie ma ani jednej  szyby.  Czy mamy to 
kupować ze stali  pancernej? Trudno powiedzieć, co z tym zrobić. Na pewno 
potrzebna jest akcja uświadamiająca mieszkańcom, jakie koszty ponoszą jako 
podatnicy na ciągłe naprawianie tego, co zniszczy kilka nieodpowiedzialnych 
osób. Myślę, że ta inwentaryzacja jest wskazana, ale nie jest to instrument do 
rozwiązania  problemu.  Zwiększy  to  naszą  wiedzę  na  temat,  co  jeszcze 
posiadamy. 

7.7.1. dot. obsługi klientów w budynku Poczty Polskiej przy ul. Kaszubskiej – ja 
również stałem ostatnio na poczcie 40 min., żeby odebrać paczkę. Cieszę się z 
takich  interpelacji,  ponieważ  jest  to  podstawa  do  tego,  żeby  zwrócić  się  do 
Poczty  Polskiej  w  tej  sprawie.  Rzeczywiście  na  poczcie  źle  się  dzieje. 
Oszczędności na etatach spowodowały, że zamiast trzech okienek czynne jest 
tylko jedno. 

7.9.1. dot. zmian w planie zagospodarowania przestrzennego miasta –  jest to 
poważny problem. Pan Piotr Żak, Naczelnik Wydz. MiG, sporządził wykaz tych 
wniosków. Jest ich dużo. W tej chwili ma być przedstawiona analiza, ponieważ 
część wniosków jest zasadnych, a cześć nie. Część jest zasadnych, ale koszty, 
które  towarzyszyłyby  zmianie  planu  nie  uzasadniają  wykonania  tych  prac 
natychmiast.  W najbliższym  czasie  chcemy  Państwu  zaprezentować  miejsca 
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szczególnego  natężenia  wniosków  o  zmiany  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego  miasta.  Tam  będziemy  chcieli  przeprowadzić  te  zmiany  w 
pierwszym  rzędzie.  Istnieje  tutaj  możliwość  dofinansowania  tych  zmian  z 
rezerwy ogólnej.  Gwarantuję, że jeżeli wybierzemy z tych wniosków te, które 
są najpilniejsze, to będziemy starali się je zrealizować, ponieważ brak zmiany w 
planie zagospodarowania przestrzennego często uniemożliwia realizację planów 
inwestycyjnych. 

7.10.1.  dot.  uwłaszczenia  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Bolesławianka”  –  jest 
dużo niedopowiedzeń i nieporozumień w tej sprawie. Zwracaliśmy się do Pana 
Prezesa  Hetela,  że  decyzję  dot.  uwłaszczenia,  czy  zastosowania  bonifikaty, 
warunkujemy oddaniem miastu przez spółdzielnię tych działek, na których nie 
zamierza nic budować. Byłaby to forma rekompensaty, chociaż nieadekwatna w 
stosunku do  dochodów,  których  gmina  nie  otrzyma  w  wyniku  zastosowania 
takiej  uchwały.  Decyzji  nie  można  było  podjąć  dopóki  nie  zebrało  się 
Zgromadzenie Przedstawicieli  Spółdzielni.  Tak nam oznajmił  Prezes Hetel  w 
kwietniu br. Zgromadzenie Przedstawicieli uznało, że jeżeli my się dogadamy, 
to istnieje szansa, że te grunty zostaną miastu przekazane. Z Panem Prezesem 
Hetelem ustaliliśmy termin  spotkania,  na  którym,  mam nadzieję,  wyjaśnimy 
sobie pewne rzeczy do końca. Będzie to 20 lipca br. Chciałbym Państwu jeszcze 
przeczytać  artykuł  z  internetu.  „Nie  ma  pędu  spółdzielców  Legnickiej 
Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Piekary”  do  wykupu  na  własność  zajmowanych 
mieszkań. Mimo, że Rada Miejska na koniec ubiegłego roku podjęła uchwałę, 
aby  sprzedawać  spółdzielniom  grunt  pod  ich  budynkami  zaledwie  za  10% 
wartości.” Jeżeli my się dogadamy ze spółdzielnią, to będę proponował Państwu 
5% wartości.  „Do dzisiaj  ok. 12% z 6,5 tys.  spółdzielców złożyło wnioski o 
wykup – mówi Prezes SM „Piekary”. Oferowane przez nas warunki wykupu 
sprawiają,  że  50  m  mieszkania  można  kupować  od  800  zł  do  1500  zł. 
Spółdzielnia spodziewając się fali wniosków postarała się o księgi wieczyste i 
mapy  geodezyjne,  na  których  wytyczono  granice  poszczególnych  bloków. 
Dogadała się z miastem w sprawie rozłożenia na raty prawie 1 mln zł za grunty 
pod budynkami. Wyraźny spadek liczby wniosków nastąpił po 1 maja br. Polacy 
przekonali się, że po naszym wstąpieniu do UE nie „napłynęła” fala Niemców, 
którzy chcieli nas wykupić. Dlatego spółdzielcy nie spieszą się teraz z zamianą 
spółdzielczego lub lokatorskiego prawa do lokali na własność. Pociąga ona za 
sobą  także  obowiązki,  np.  udział  w kosztach  remontu.  Łatwiej  jest  zapłacić 
czynsz i powierzyć odpowiedzialność za budynki w ręce spółdzielni.”

7.10.3.  dot.  świadczeń  rodzinnych  –  patrząc  przez  pryzmat  innych  miast  w 
Polsce i przez to, co pokazywały środki społecznego przekazu, to w Bolesławcu 
cała  ta  „operacja”  przebiegła  sprawnie.  Na  samorząd  spadło  zadanie,  które 
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wykonywało kilka instytucji. Ludzi nie interesuje, dlaczego został zlikwidowany 
fundusz alimentacyjny i w zamian za to dostają 170 zł. Ludzie odbierają to w 
ten sposób, że to gmina zabrała samotnym matkom te pieniądze. Udało się to 
zrealizować, chociaż było bardzo dużo problemów i będą one cały czas. Trzeba 
pomyśleć  o  takim  sposobie  organizacji,  żeby  ludzie  mogli  otrzymywać  te 
świadczenia bez niepotrzebnego stania w długich kolejkach. Okres największej 
burzy jest za nami i rzeczywiście nie było to tak straszne, jak gdzie indziej. 

Radny Bolesław Nowak –   słuchając odpowiedzi odnośnie telewizji kablowej 
jestem  zawiedziony.  Ja  i  Pan  Prabucki  chodziliśmy  od  domu  do  domu  i 
zbieraliśmy  podpisy  osób  chętnych  na  zainstalowanie  tej  telewizji.  Ponadto 
mieliśmy zapewnienie Pana Burchardta, że jest możliwość jej zainstalowania, 
jeżeli  przedstawimy  listę  osób  chętnych.  W  związku  z  tym  uważam,  że 
powinniśmy się zainteresować tzw. telewizją rozsiewczą. 

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  –  przypomnę,  że  kiedyś  staraliśmy  się,  aby 
uzyskać koncesję na telewizję rozsiewczą.  Powiedziano nam wtedy, że jeżeli 
będzie to robił samorząd, to nigdy takiej koncesji nie otrzyma. Proponuję, aby 
na następną sesję zaprosić Pana Burchardta. 

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik 

7.1.1. dot. przejścia dla pieszych przy ul. II Armii Krajowej Wojska Polskiego –  
zwrócimy się w tej sprawie do Zarządu Dróg Krajowych. 

7.1.2.  dot.  likwidacji  linii  napowietrznej  przy  ul.  Ceramicznej –  z  tym 
problemem zwrócimy się do Telekomunikacji Polskiej. 

7.2.1.  dot.  chodników  przy  ul.  Ceramicznej -  temat  jest  trudny,  ponieważ 
budynki  stoją  tam  praktycznie  w  obrębie  jezdni.  Proponuję,  abyśmy 
zorganizowali  wizję  lokalną  z  udziałem Naczelnika  Wydz.  MiG Piotra  Żaka 
oraz  radnego  Eugeniusza  Kowalskiego.  Spróbujemy  ludziom  przemówić  do 
rozsądku, ponieważ jest tam wiele spornych spraw uniemożliwiających wykup. 
Może to coś da. Na razie jesteśmy w punkcie wyjścia.

7.2.2. dot. komunalizacji PWiK – jak Państwo wiecie opinia dot. naszych trzech 
propozycji,  wysłanych  do  wojewody,  była  negatywna.  Wojewoda  widzi 
możliwość  przekazania  majątku,  ale  nie  widzi  możliwości  skasowania 
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przedsiębiorstwa  państwowego.  Uważa,  że  należy  restrukturyzować 
przedsiębiorstwo  tą  ścieżką,  którą  wcześniej  przedstawił,  tzn.  przez 
prywatyzację.  My  się  z  tym  nie  zgadzamy.  W  związku  z  tym  wysłaliśmy 
informację do ministra Mazurka, w której zawarliśmy nasze oburzenie z faktu, 
że  jego  wytyczne  nie  zostały  zrealizowane.  Informacje  wysłaliśmy  z 
wiadomością  do  posła  Szmajdzińskiego,  który  publicznie  w  Bolesławcu 
powiedział  do mieszkańców, że komunalizacja stanie  się faktem. Wysłaliśmy 
również  pismo do premiera  Belki.  Pan Sekretarz  wysłał  kolejne  zlecenie  do 
profesora Kuleszy. Odpowiedzi spodziewamy się ok. 7-8 lipca br. Dochodzą do 
nas wieści, że na wojewodę wielką presję wywołują osobistości, które wcześniej 
wymieniłem. Sprawa jest w  toku. Na razie jesteśmy bezpieczni, jeżeli chodzi o 
terminy.  Problem  zacznie  się,  kiedy  będziemy  musieli  podpisać  pierwszy 
kontrakt. Zamierzamy go podpisać w październiku br. 

7.3.1. dot. pojemników do segregacji śmieci – pracownik MZGM pojedzie w to 
miejsce i zorientuje się w sytuacji. 

7.3.2. dot. oświetlenia przy ul. Rzemieślniczej – lampa, która tam jest to lampa 
wojskowa.  Jest  ona  odcięta  od  sieci.  Sprawdzimy,  czy  jest  możliwość  jej 
podłączenia.  Przy  konstruowaniu  tegorocznego  budżetu  była  propozycja 
zamontowania  oświetlenia  w  rejonie  tej  ulicy.  Ze  względu  na  niedostatek 
środków zostało to przesunięte na lata następne. 

7.3.3. dot. studzienek kanalizacyjnych przy ul. Bema i K. Wielkiego – z  PWiK 
wypracowaliśmy formę wspólnego „wizytowania” takich nieprawidłowości w 
mieście. Dobrze nam to idzie. Przedstawiciele PWiK oraz wyznaczona osoba z 
wydziału UM dokonają takiej wizji. Sprawdzimy skąd to się bierze i usuniemy 
te nieprzyjemne zapachy. 

7.4.1.  dot.  garaży  przy  ul.  Górników –  wczoraj  z  udziałem  Komisji 
Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa  odbyła  się  wizja 
lokalna. Radni uważają, że należy projektować podjazdy do budynków. Jeżeli 
chodzi o garaże, to wystąpimy do ich właścicieli o deklarację partycypacji w 
kosztach. Dopiero wtedy skierujemy tę sprawę do opracowania. 

7.5.1.,  7.10.2.  dot.  drogi  pomiędzy  ulicami  Staszica  i  Lipową  oraz  
Kraszewskiego  i  Traugutta  –  zaszła  tu  pewna  rozbieżność,  ponieważ  radny 
Pokładek w swojej interpelacji prosi o zlikwidowanie ścieżki, a radny Nowak 
prosi o jej utwardzenie. Być może nie chodzi o tę samą drogę. Sprawdzimy to. 
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Pojedziemy  w  teren,  porozmawiamy  z  ludźmi,  udokumentujemy  to.  Jeżeli 
będzie to społecznie uzasadnione, to będziemy to realizować. W tym roku mamy 
w planie wyłożenie kostką  przejścia między ulicą Lipową a Staszica. Z tego, co 
wiem, to bardzo dobrze przyjmują to mieszkańcy, którzy chodzą tą drogą na 
działki.

7.6.1. dot. chodnika przy ul. Willowej -  droga ta będzie rozkopywana na całej 
długości, tam będzie ISPA. Jeśli są nierówności, które są niebezpieczne, to je 
wyrównamy. 

7.7.2.  dot.  skrzyżowania ulic  Wróblewskiego i  Dolne Młyny –  byliśmy tam i 
osobiście  stwierdziłem,  że  ulica  jest  widoczna.  Ekran,  który  tam  jest,  nie 
przysłania ulicy. Zastanawiałem się, czy tam nie zastosować lustra. Do tematu 
jeszcze  wrócimy  i  z  konkretną  propozycją  wystąpimy  do  Zarządu  Dróg 
Krajowych. 

7.8.2.  dot.  remontu  chodnika  przy  ul.  Lubańskiej –  sprawdzimy,  czy  to  jest 
chodnik nasz, czy powiatowy i odpowiednio się do tego ustosunkujemy. 

7.9.2. dot. koszenia traw w mieście – ten temat nie wymaga komentarza. Myślę, 
że od jutra zaczniemy koszenie. 

7.11.1. dot. garaży przy ul. Obrońców Helu – tam jest znak zakazu parkowania, 
ale kierowcy tego nie przestrzegają. Trzeba po prostu dzwonić na policję. Przy 
okazji „kłania się” temat straży miejskiej. Myślę, że sprawa zostanie załatwiona. 
Budujemy parking w obrębie ul. Obrońców Helu. Będzie tam kilkanaście miejsc 
do parkowania.

Z-ca Prezydenta Miasta Andrzej Chodyra 

7.8.1. dot. wyznaczenia gruntów pod zabudowę garażami przy ul. Lubańskiej – 
nawet jeżeli niezwłocznie podejmiemy działania, aby ustalić, czy jest możliwość 
lokalizacji  tych  garaży,  to  wiadomo,  że  będziemy  musieli  zorganizować 
przetarg, a nie ma gwarancji, że ci mieszkańcy wejdą w posiadanie tych garaży. 
Zastanowimy  się  także  nad  inną  formą  rozwiązania  tego  problemu,  ale  nie 
ukrywam,  że  jest  to  trudne.  Prosiłbym  Pana  radnego,  aby  ustalić  liczbę 
zainteresowanych.  Niezwłocznie  podejmiemy  działania  w  tym  zakresie  i 
wówczas udzielimy odpowiedzi. 
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Następnie wiceprzewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta 
uznała  udzielone  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  za 
wystarczające.

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta zamknął 
XXII sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

Małgorzata Majdańska

MM/MM
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	Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
	Sesję zakończono o godz. 14.20
	Ustawowy skład Rady – 21 radnych
	 
		Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów za wyniki w nauce i inne osiągnięcia, dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Bolesławiec.


